
Geachte commissieleden,  
 
Vindt u een wielerbaan plus een kunstgrasveld aan de Houtrustlaan WENSELIJK? 
Wilt u in de randen van het Leudal een blijvende ecologische vernietiging? 
Wilt u natuurlijk groen, juist op die plek, inruilen voor bijna 10.000 m2 asfalt en 5000 
m2 kunstgras?  
Kunt u zo’n infrastructurele ingreep voor uw rekening nemen, terwijl u ook de 
bescherming van het Leudal nastreeft?  
 
Actief rentmeesterschap en duurzaam beheer vraagt juist het tegenovergestelde van wat 
u wordt voorgelegd. Eigenlijk zou u dit groene overgangsgebied moeten bestemmen tot 
bufferzone. Bufferzone tussen het Leudal en de kernen Haelen en Nunhem en Landgoed 
Leudal. Juist om grootschalige, bovenlokale sportactiviteiten uit te sluiten. Helaas, u 
wordt gevraagd die gewenste bufferzone, met het tenniscomplex en de volkstuinen, tot 
een intensief gebruikt sportcomplex te bestemmen, met de mogelijkheid voor 12 
grootschalige -zelfs regio-overstijgende- evenementen per jaar.  
 
12 grootschalige buitenevenementen per jaar. Dat lijkt één evenement per maand. Maar 
zulke evenementen vinden vooral plaats in mei en juni en in de eerste helft van juli en de 
tweede helft van augustus. Dus, effectief gezien, in 3 maanden tijd. Dat betekent: elk 
weekend van die drie zomermaanden overlast voor de Houtrustlaan, de Kampweg, voor 
de straten daarachter en bij ongunstige wind óók voor de kernen Haelen of Nunhem. En 
óók voor Landgoed Leudal. Dat is onaanvaardbaar. Een definitie van grootschalige 
evenementen én de gevolgen voor mens en omgeving ontbreekt  trouwens in het plan. 
Andere insprekers zullen daar op ingaan, mijn insteek is meer ethisch en moreel. 
 
Is er in de hele gemeente -die qua oppervlakte de grootste van Limburg is- geen 
geschiktere locatie te vinden voor een wielerbaan dan aan de Houtrustlaan? Natuurlijk 
is die er, en ook in de rest van Midden-Limburg. Maar daar is geen onafhankelijk 
onderzoek naar gedaan. Tijdens de voorlichtingsbijeenkomst in december 2015 zijn er 
alternatieven genoemd. Die zijn door de initiatiefnemers van de wielerbaan allemaal 
categorisch afgewezen. Niet om planologische redenen, maar omdat -volgens mede-
initiatiefnemer Frans Maassen- het uitbreiden van de bestaande voetbalkantine voor 
rekening komt van de initiatiefgroep. En Maassen krijgt alleen in Haelen voldoende 
vrijwillige bouwvakkers bij elkaar. En dáárom moet de wielerbaan per se aan de 
Houtrustlaan komen. Wil u straks een besluit nemen dat mede gegrond is op zulke non-
argumentatie? 
 
Voor wie moet u dit kwetsbare gebied opofferen? 
Voor fietsliefhebbers van wie een groot deel niet eens in Leudal woont, volgens de 
initiatiefnemers? Fietsliefhebbers die straks wellicht naar Sittard gaan als daar een veel 
grotere baan is, professioneler en internationaler. 
Of voor de voetbalvereniging die in de slipstream van de wielrenners een kunstgrasveld 
hoopt binnen te halen?  
 
Geachte leden van de commissie. Het plan van vanavond is nagenoeg identiek aan het 
plan dat ons in december 2015 werd voorgelegd. Een bewonerscommissie van de 
Houtrustlaan heeft de initiatiefnemers van de wielerbaan destijds verbetervoorstellen 
gedaan en problemen benoemd. Helaas vinden we daar niets van terug in het plan van 



vanavond. De initiatiefnemers zijn niet geïnteresseerd in meedenken aan oplossingen, ze 
willen enkel instemming met hun plan. Tekenend voor hun starre houding is het feit dat 
ze al snel niet meer met twee van onze vertegenwoordigers wensten te praten. 
 
Hun zwak onderbouwde plan lijkt voordelig voor de gemeente. Er wordt immers op 
kosten van de provincie een tenniscomplex opgeruimd, er komt een kunststof grasveld 
bij plus een wielerbaan. En de gemeente hoeft ogenschijnlijk slechts eigen grond in te 
brengen. Maar als u door de vermeende voordelen heenkijkt, ziet u niet alleen dat er 
financiële en procedurele addertjes onder het asfalt en het kunstgras zitten. Maar ook 
dat uitvoering van het plan een onaanvaardbare wissel trekt op de omgeving, het 
woongenot en de gezondheid van medeburgers. Wij verwachten dan ook dat u kritisch 
naar het plan en de extra kosten voor de gemeente kijkt en ook onze reële informatie in 
uw oordeel meeneemt.   
 
Tenslotte verzoek ik u - voor u een besluit neemt- kennis te nemen van het schriftelijke 
verslag van de drukbezochte gemeentelijke informatieavond van afgelopen woensdag. 
Daar hebben bewoners van de Houtrustlaan vele bezwaren ingebracht tegen het plan. 
Niet alleen kunt u mede op basis van dat verslag een evenwichtig oordeel vormen, maar 
ook laten zien dat u als volksvertegenwoordiger bereid bent de belangen van de burgers 
mee te wegen. Immers: niet alles wat misschien volgens het college MOGELIJK is, is ook 
WENSELIJK. 
 
 
Dank u wel. 
 
 
 


